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Protokoll fört vid årsmöte i Hagfors Inner Wheel Club 2020- 08 – 31

1. Årsmötet öppnades av president Mona Holmquist

2. Årsmötet förklarades behörigen utlyst.

      3.  Mona Holmquist valdes till ordförande för mötet.

4.   Ulla Nordin valdes till sekreterare för mötet. 

5.  Gun Tönnberg och Annika Ahlenius valdes att justera protokollet.

6.   Föredragningslistan godkändes.

      7   Årsberättelsen för verksamhetsåret 2019 – 2020  lästes igenom och lades med
      godkännande till handlingarna.

9.   Skattmästare Mona Holmquist presenterade och kommenterade bokslutet.

10.  Revisor Brith Kållberg läste upp revisionsberättelsen och styrelsen beviljades 
       ansvarsfrihet för det gångna  året.

11.  Årsavgiften fastställdes till 550 kr. Samma som förra året.

12.  Hjälpprojekt. Det beslutades att  insamlade medel skulle fördelas på följande sätt
       mellan projekten:                                  

           
           Narkotikasökhundarna   2000:-
           IW- doktorn                                    2000:
           Garissaprojektet                             2000:-
 

13. Det beslutades att projekten för 2020-2021 ska vara de som anges ovan. Vi försöker 
      att hitta ett nytt lokalt projekt eftersom Blinkenbergskyrkans soppkök har upphört.
    
14. Övriga frågor:

              a. Monicha Andersson kommer att flytta från Hagfors och vi behöver en ny delegat. 
                  Lena Svensson lovade att ställa upp och vi tackade henne med en applåd.

       b. Hur blir det med höstens möten? Vi vill gärna ha ett möte utomhus i september
           Hotell Monikas altan är stor och bra men trafiken utanför är störande. Vi beslutade
           att om möjligt träffas utomhus hemma hos Barbro Sjöqvist  Mona
           Holmquist och Ulla Nordin fick i uppdrag att tillsammans med Barbro titta på
           väderrapporterna och bestämma en dag även om det blir med kort varsel.
           Hur det blir i oktober och november bestämmer vi senare.

  



    c   Alla måste snarast betala medlemsavgift. Eftersom vi kanske inte har några möten i
          höst och kan lägga pengar i vår gris föreslog vår president att vi 
          tillsammans med den inbetalningen skickar en valfri summa som går till våra
          projekt.
        

 

15. Presidenten avslutade årsmötet
 

      Hagfors dag som ovan
                                                        
……………………………..                            …………………………

Mona Holmquist (president )                            Ulla Nordin (sekreterare)

Justeras:   ……………………….                 ……………………………..
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